
RADA M IASTA MARKI 
AI. J. Pilsudsk iego 95 

05-2.70 MARKI 
tel.: ~2 78110 03 
woj. Mazowieckie 

PROTOKOL Nr 48 
z XLVIII sesji Rady Miasta Marki, 

ktOra odbyla siC( w dniu 27 Iistopada 2013 roku 

o godzinie 1530 XL VIII sesjy Rady Miasta Marki otworzyl Przewodniczqcy Rady 
Marcin Piotrowski, przywital wszystkich obecnych i stwierdzil quorum (listy obecnosci 
radnych oraz gosci stanowiq zalqcznik nr 1 do protokolu). 
Nastypnie Przewodniczqcy Rady przedstawil porzqdek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porzqdku obrad. 
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzqdku obrad. 
4. Przyjycie protokolu z XLVII sesji z dnia 30 pazdziemika 2013 roku. 
5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr XLI/3I8/20 13 Rady 

Miasta Marki z dnia 15 maja 2013 roku w sprawie Wieioletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Marki na lata 2013 - 2024 (Druk nr 464). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwaly nr XXXVI/27312013 Rady 
Miasta Marki z dnia 30 stycznia 2013 roku w sprawie uchwaly budzetowej Miasta 
Marki na 2013 rok (Druk nr 465). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomosci 
(Druk nr 460). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie ustalenia stawek podatku od srodk6w 
transportowych (Druk nr 461). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie okreslenia stawek oplaty targowej (Druk nr 
462). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Strazy 
Pozamej w Markach (Druk nr 466). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci ekwiwalentu 
pieniyZnego dla czlonk6w Ochotniczej Strazy Pozamej z terenu Gminy Marki za 
udzial w dzialaniu ratowniczym oraz w szkoleniu pozamiczym organizowanym przez 
Panstwowq Straz Pozamq lub Gminy (Druk nr 463). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjycia programu wsp6lpracy miasta 
Marki w 2014 roku z organizacjami pozarzqdowymi i podmiotami, 
o kt6rych mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku 
o dzialalnosci pozytku publicznego i 0 wolontariacie (Druk nr 458). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na przystqpienie miasta 
Marki do wsp61pracy w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w 
Warszawskim Obszarze Funkcjonalnym i zawarcie porozumienia pomiydzy miastem 
Marki a m. st. Warszawa i pozostalymi gminami Warszawskiego Obszaru 
Funkcjonalnego (Druk nr 471). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przystqpienie Gminy 
Miasta Marki do Lokalnej Organizacji Turystycznej "Cud nad Wislq - 1920" (Druk 
nr 437). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na odplatne nabycie do 
zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 
469). 

17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiqcego mienie 
komunalne (Druk nr 467). 

18. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc 
Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 468). 
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19. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc 
Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 470). 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 
21. Sprawy r6zne. 
22. Zarnkni€(cie posiedzenia. 

Pkt 3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad. 

Nie wplyn€(ly zadne wnioski w sprawie zrnian do porz,!dku obrad. 

Pkt 4. Przyjecie protokolu z XLVII sesji z dnia 30 paidziernika 2013 roku. 

Do chwili rozpocz€(cia sesji radni nie wniesli na pisrnie poprawek, ani uzupelnien 
do protokolu, w zwi,!zku z powyzszyrn Przewodnicz'!cy Rady Marcin Piotrowski zarz,!dzil 
glosowanie, w sprawie przyj€(cia protokoru Nr 47 z XLVII sesji Rady Miasta Marki z dnia 
30 pazdziernika 2013 roku. 

Glosowanie 
za przyj€(ciern protokolu - 16 
przeciw- 0 
wstrzymuj'!cych si€( - 4 
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych. 

W zwi,!zku z bl€(dern w wynikach glosowania Przewodnicz'!cy Rady zarz,!dzil ponowne 
glosowanie. 

Glosowanie 
za przyj€(ciern protokoru - 16 
przeciw- 0 
wstrzymuj,!cych si€( - 5 
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych. 

Protok61 z XLVII sesji Rady Miasta Marki z dnia 30 paidziemika 2013 roku zostal przyj€(ty. 

Pkt 5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki. 

Informacja 0 pracy Burrnistrza Miasta Marki od 24 paidziernika do 20 listopada 2013 roku 
(Druk nr 472) stanowi zal'!cznik nr 2 do protokolu. 

Pan Tornasz Gawronski rnieszkaniec osiedla przy ul. Slonecznej, zwr6cil si€( z prosb,! 
o pornoc w rozwi,!zaniu problernu uci~liwosci funkcjonowania piekami szwajcarskiej. 
Ci€(zar6wki TIR przez cal,! dob€( i przez caly rok wyjezdzaj,! i wjezdzaj,! na teren zakladu 
brarn,! od ulicy Slonecznej. Piekarnia nie rna i:adnego parkingu dla tych ci€(zar6wek i w 
zwi,!zku z tyrn ci€(zar6wki oczekuj,!ce na wjazd zatrzymuj,! si€( na ulicy: klaksony, wl'!czone 
silniki i agregaty chlodnicze, kt6re S,! bardzo glosnie; pan Gawronski podkreslil, ze nie rna 
nocy bez tych halas6w 

W dyskusji glos zabrali radni: Pawel Adamczyk, Tadeusz Sklodowski, Dariusz Pietrucha, 
Marcin Piotrowski, Arkadiusz Werelich oraz Burrnistrz Janusz Werczynski. 
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Przewodnicz,!cy Rady Marcin Piotrowski zobowi,!zal Sly do zorganizowania spotkania z 
Prezesem Piekami Szwajcarskiej. 

Burmistrz Janusz Werczynski udzielil odpowiedzi na pytania sformulowane przez radnych: 
- Michala Jarocha dotycz'!ce punktu 3; 
- Tadeusza Sklodowskiego dotycz'!ce punktu 3 i 7. 

Wiycej pytail nie zgloszono. 

Pani Sylwia Matusiak, powolana na stanowisko drugiego Zastypcy Burmistrza Miasta Marki, 
1 pazdziernika 2013 roku poinformowala, ze 10 lat temu zostala wybranapierwszym 
Prezesem Stowarzyszenia Towarzystwo Przyjaci6l Marek, kt6re do dzisiaj aktywnie dziala; 
do niedawna byla radn,! Powiatu Wolominskiego wybran,! z tego okrygu; kilka lat pracowala 
w Kancelarii Sejmu - byla Rzecznikiem Klubu Parlamentamego PiS, byla Dyrektorem Biura 
Prasowego; prawie 3 lata pracowala w Kancelarii Prezydenta do roku 2010; do niedawna 
pelnila funkcjy Dyrektora w Biurze Poselskim posla Jacka Sasina; 
Jako Zastypca Burmistrza odpowiada za Wydzial Ochrony Srodowiska i Wydzial Spraw 
Obywatelskich. 
Pani Sylwia Matusiak udzielila r6wniez odpowiedzi na pytania radnych: Grzegorza Chwiloca 
- Filoca, Agnieszki Luzynskiej. 

Burmistrz Janusz Werczynski wyjasnil, ze wobec Rady Miasta to Burmistrz, jako organ 
wykonawczy, jest odpowiedzialny za realizacjy wszystkich zadail. 

Pkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr XLI/318/2013 Rady 
Miasta Marki z dnia 15 maja 2013 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Marki na lata 2013 - 2024 (Druk nr 464). 

Projekt uchwaly z opini,! prawn,! stanowi zal,!cznik nr 3 do protokoru. 

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekty uchwal zawarte w Drukach nr: 464 i 465; 
informacja 0 zmianach przychod6w, rozchod6w i wydatk6w stano wi integraln,! cZysc 
projektu uchwaly - Druk nr 465. 

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty 
w Druku nr 464. 

W dyskusji glos zabrali radni: Radoslaw Dec, Dariusz Pietrucha oraz Skarbnik Slawomir 
Koc. 

Przewodnicz'!cy Rady Marcin Piotrowski zarz,!dzil glosowanie w sprawie podjycia uchwaly 
w sprawie zmiany uchwaly nr XLI/318/2013 Rady Miasta Marki z dnia 15 maja 2013 roku 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Marki na lata 2013 - 2024 
(Druk nr 464). 

Glosowanie 
za podjyciem uchwaly - 8 
przeciw- 4 
wstrzymuj'!cych siy - 8 
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych. 
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Uchwala zostala podjt(ta, otrzymala Nr XLVIII/378/2013 stanowi zal,!-cznik nr 4 do 
protokolu. 

Pkt 7. RozpatrzeDie projektu uchwaly zmieDiajacej uchwale Dr XXXVI/273/2013 Rady 
Miasta Marki z dDia 30 styczDia 2013 roku w sprawie uchwaly budzetowej Miasta 
Marki Da 2013 rok (Druk Dr 465). 

Projekt uchwaly z opini,!- prawn,!- stanowi zal,!-cznik nr 5 do protokolu. 

Projekt uchwaly zostal zaprezentowany w punkcie 6. porz'!-dku obrad. 
Dokumenty zr6dlowe dotycz,!-ce zmian w budzecie stanowi,!- zal'!-cznik nr 6 do protokolu. 

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty 
w Druku nr 465 . 

W tym punkcie porz'!-dku obrad dyskusja nie zostala podjt(ta. 

Przewodnicz'!-cy Rady Marcin Piotrowski zarz,!-dzil glosowanie w sprawie podjt(cia uchwaly 
zmieniaj,!-cej uchwalt( nr XXXVIl273/2013 Rady Miasta Marki z dnia 30 stycznia 2013 roku 
w sprawie uchwaly budzetowej Miasta Marki na 2013 rok (Druk nr 465). 

Glosowanie 
za podjt(ciem uchwaly - 10 
przeciw- 3 
wstrzymuj,!-cych sit(-7 
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych. 

Uchwala zostala podjt(ta, otrzymala Nr XLVIII/379/2013 stano wi zal,!-cznik nr 7 do 
protokolu 

Pkt 8. RozpatrzeDie oroiektu uchwaly w sprawie ustaleDia stawek podatku od 
Dieruchomosci (Druk Dr 460). 

Projekt uchwaly z opini,!- prawn,!- stanowi zal,!-cznik nr 8 do protokolu. 

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly dotycz'!-cy podwyzszenia 
stawek podatku od nieruchomosci. Burmistrz poinformowal, ze w § 2 slowo "kanalizacji" 
nalezy zast,!-pic slowem "sciek6w". 

Komisja Budzetowo ' - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty 
w Druku nr 460 z poprawkami: 
- zgloszona przez radnego Tadeusza Sklodowskiego dotycz,!-C'!- punktu 2b) aby zmniejszyc 
proponowan,!- stawkt( z 23,00 zl na 22,85 zl, 
- zgloszona przez radna Urszult( Paszkiewicz dotycz,!-c,!- punktu 2e) aby zmniejszyc 
proponowan,!- stawkt( z 7,70 zl na 7,50 zl. 

Burmistrz Janusz Werczynski przychylil sit( do zaproponowanych poprawek. 

Radna Elzbieta Brzozowska zlozyla wniosek, aby stawki podatku od nieruchomosci 
zachowac na dotychczasowym poziomie. 
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Uchwala Nr XXXIIII23112012 Rady Miasta Marki z dnia 7 listopada 2012 roku w sprawie 
ustalenia stawek podatku od nieruchomosci stano wi zal~cznik nr 9 do protokolu. 

W dyskusji glos zabrali radni: Dariusz Pietrucha, Elzbieta Brzozowska, Michal Jaroch oraz 
Burmistrz Janusz Werczynski. 

Przewodnicz~cy Rady Marcin Piotrowski zarz~dzil glosowanie wniosku, aby stawki podatku 
od nieruchomosci zachowa6 na dotychczasowym poziomie. 

Glosowanie 
za przyjyciem wniosku - 12 
przeciw- 8 
wstrzymuj~cych siy - 0 
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych. 

W zwi¥ku z blydem w wynikach glosowania Przewodnicz~cy Rady zarz~dzil ponowne 
glosowanie wniosku. 

Glosowanie 
za przyjyciem wniosku - 10 
przeciw- 9 
wstrzymuj~cych siy - 0 
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych. 

W zwi~zku z blydem w wynikach glosowania Przewodnicz~cy Rady zarz~dzil ponowne 
glosowanie wniosku. 

Glosowanie 
za przyjyciem wniosku - 11 
przeciw- 9 
wstrzymuj~cych siy - 0 
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych. 

Wniosek zostal przyjyty. 

Przewodnicz~cy Rady Marcin Piotrowski odczytal uchwaly z uwzglydnieniem przyjytego 
wniosku i zarz~dzil glosowanie w sprawie podjycia uchwaly w sprawie ustalenia stawek 
podatku od nieruchomosci (Druk nr 460). 

Glosowanie 
za podjyciem uchwaly - 11 
przeciw- 9 
wstrzymuj~cych siy - 0 
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych. 

Uchwala zostala podjyta, otrzymala Nr XLVIIII380/2013 stanowi zal~cznik nr 10 do 
protokolu. 

Pkt 9. RozpatrzeDie projektu uchwaly w sprawie ustaleDia stawek podatku od srodk6w 
traDsportowych (Druk Dr 461). 
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Projekt uchwaly z opini,! prawn,! stanowi zal,!cznik nr do protokolu. 

Bunnistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly; proponowany wzrost wynosi 
okolo 5% w kazdej stawce. 

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty 
w Druku nr 461z poprawk,! zgloszon,! przez radnego Tadeusza Sklodowskiego, aby wzrost 
wynosi13-4%. 

W dyskusji glos zabrali radni: Michal Jaroch, Tadeusz Sklodowski, Pawel Pniewski oraz 
Bunnistrz Janusz Werczynski. 

Radny Tadeusz Sklodowski zlozyl wniosek 0 odrzucenie projektu uchwaly zawartego w 
Druku nr 461. 

Przewodnicz,!cy Rady Marcin Piotrowski zarz,!dzil glosowanie wniosku, w sprawle 
odrzucenia omawianego projektu uchwaly zawartego w Druku nr 461. 

Glosowanie 
za przyjt(ciem wniosku - 15 
przeciw- 0 
wstrzymuj'!cych sit( - 3 
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych. 

W zwi'lZku z blt(dem w wynikach glosowania Przewodnicz,!cy Rady zarz,!dzil ponowne 
glosowanie wniosku. 

Glosowanie 
za przyjt(ciem wniosku - 16 
przeciw- 0 
wstrzymuj,!cych sit( - 3 
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych. 

Wniosek zostal przyjt(ty. 
Projekt uchwaly w sprawie ustalenia stawek podatku od srodk6w transportowych (Druk nr 
461) zostal odrzucony. 

Pkt 10. RozpatrzeDie projektu uchwaly w sprawie okresleDia stawek oplaty targowej 
(Druk Dr 462). 

Projekt uchwaly z opini,! prawn,! stano wi zal,!cznik nr 12 do protokolu. 

Bunnistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly; jednoczesnie zglosil 
autopoprawkt( polegaj,!c,! na zmianie tytulu uchwal: "w sprawie zmiana uchwaly 
Nr XXIV1249/2019 Rady Miasta Marki z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie okreSlenia 
stawek oplaty targowej." 

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty 
w Druku nr 462. 
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W dyskusji glos zabrali radni: Grzegorz Chwiloc - Filoc, Marek Szczepanowski oraz 
Burmistrz Janusz Werczynski. 

Radny Marek Szczepanowski zlozyl wniosek 0 odrzucenie projektu uchwaly w spraWle 
okreslenia stawek oplaty targowej (Druk nr 462). 

Przewodnicz'!,cy Rady Marcin Piotrowski zarz'!,dzil glosowanie wniosku, w spraWle 
odrzucenia ornawianego projektu uchwaly zawartego w Druku nr 462. 

Glosowanie 
za przyjyciem wniosku - 8 
przeciw-7 
wstrzymuj'!,cych siy - 4 
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych. 

Wniosek zostal przyjyty. 
Projekt uchwaly w sprawle okreslenia stawek oplaty targowej (Druk nr 462) zostal 
odrzucony. 

Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej 
StraZy Pozarnej w Markach (Druk nr 466). 

Projekt uchwaly z opini'!, prawn'!, stano wi zal'!,cznik nr 13 do protokolu. 

Burmistrz Janusz Werczynski szczeg6lowo orn6wil projekt uchwaly; zal'!,cznik zawarty w 
projekcie uchwaly rna charakter informacyjny; Burrnistrz zwr6cil siy r6wniez 0 

uwzglydnienie wlasciwej nurneracji paragraf6w. 

Kornisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty . 
w Druku nr 466. 

W dyskusji glos zabrali radni: Michal Jaroch, Elzbieta Brzozowska, Agnieszka Luzynska, 
Marcin Piotrowski, Radoslaw Dec, Dariusz Pietrucha, Tomasz Paciorek oraz Burmistrz 
Janusz Werczynski. 

Pan Jaroslaw Jazdzik, Skarbnik OSP w Markach, przedstawil wstypne zestawienie wydanych 
srodk6w: rn.in. raty na zakup samochodu, zakup masztu, systemu powiadamiania, mundury, 
wyze, drabiny, inny sprzyt. 
Przedstawil r6wniez wniosek 0 dotacjy: zakup i ochrona osobista strazak6w (ok. 20 tys. zl), 
zakup sprzytu ratownictwa rnedycznego (ok. 23 tys. zl), zakup sprzytu ratownictwa 
gasmczego - podstawowe wyposazenia (ok. 20 tys. zl), zakup sprzytu ratownictwa 
techniczno - drogowego (ponad 10 tys. zl), kursy, badania lekarskie (4,5 tys. zl), koszty 
biurowe, bankowe (ok. 1,5 tys. zl). 

Przewodnicz'!,cy Rady Marcin Piotrowski zarz'!,dzil glosowanie w sprawie podjycia uchwaly 
w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Strazy Pozamej w Markach (Druk nr 466). 

Glosowanie 
za podjyciern uchwaly - 13 
przeciw- 0 

7 



wstrzymuj~cych siy - 6 
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych. 

Uchwala zostala podjyta, otrzymala Nr XLVIIII38112013 stanowi zal~cznik nr 14 do 
protokolu. 

Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci ekwiwalentu 
pienie:inego dla czlonk6w Ochotniczej StraZy Pozarnej z terenu Gminy Marki za udzial 
w dzialaniu ratowniczym oraz w szkoleniu pozarniczym organizowanym przez 
Paiistwowa Straz Pozarna lub Gmine (Druk nr 463). 

Projekt uchwaly z opini~ prawn~ stano wi zal~cznik nr 15 do protokolu. 

Burmistrz Janusz Werczyllski zaprezentowal projekt uchwaly; poinformowal, ze ustawa 
z 24 sierpnia 1991 roku 0 ochronie przeciwpozarowej formuje obowi~ek ustalenia przez 
Rady Gminy ekwiwalentu pieniyznego dla czlonk6w OSP z terenu gminy, kt6rzy uczestnicz~ 
w dzialaniach ratowniczych lub udzialu w szkoleniu pozamiczym. 

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty 
w Druku nr 463 wraz z poprawk~: 
- zgloszon~ przez Dariusza Pietruchy, aby w § 1 zmieni6 wysokos6 ekwiwalentu z 13,- zl na 
18,- zl, a w § 2 zmieni6 wysokos6 ekwiwalentu z 10,- zl na 8,- zl. 

W tym punkcie porz~dku obrad glos zabral Skarbnik OSP w Markach pan Jaroslaw Jazdzik 
zwr6cil siy do Rady Miasta z prosb~, aby stawki zostaly utrzymane w wysokosci 
zaproponowanej w projekcie uchwaly. 

Przewodnicz~cy Rady Marcin Piotrowski zlozyl wniosek, aby zachowa6 stawki ekwiwalentu 
zaproponowane w projekcie uchwaly. 

Przewodnicz~cy Rady Marcin Piotrowski zarz~dzil glosowanie wniosku 

Glosowanie 
za przyjyciem wniosku - 11 
przeciw - 1 
wstrzymuj ~cych siy - 7 
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych. 

W zwi~zku z blydem w wynikach glosowania Przewodnicz~cy Rady zarz~dzil ponowne 
glosowanie wniosku. 

Glosowanie 
za przyjyciem wniosku - 10 
przeciw- 2 
wstrzymuj~cych siy-7 
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych. 

Wniosek zostal przyjyty. 
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Przewodniczqcy Rady Marcin Piotrowski zarzqdzil glosowanie w sprawie podjycia uchwaly 
w sprawie ustalenia wysokosci ekwiwalentu pieniyznego dla czlonk6w Ochotniczej Strazy 
Pozarnej z terenu Gminy Marki za udzial w dzialaniu ratowniczym oraz w szkoleniu 
pozarniczym organizowanym przez Panstwowq StraZ Pozarnq lub Gminy (Druk nr 463). 

Glosowanie 
za podjyciem uchwaly - 13 
przeciw- 0 
wstrzymujqcych siy - 6 
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych. 

Uchwala zostala podjyta, otrzymala Nr XLVIIII382/2013 stanowi zalqcznik nr 16 do 
protokolu. 

Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przvjecia oroeramu wsooloracy 
miasta Marki w 2014 roku z organizacjami pozarzadowymi i podmiotami, 0 ktorych 
mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku 0 dzialalnosci poZytku 
puhlicznego i 0 wolontariacie (Druk nr 458). 

Projekt uchwaly z opiniq prawnq stanowi zalqcznik nr 17 do protokolu. 

Burmistrz Janusz Werczynski szczeg6lowo om6wil projekt uchwaly; jednoczesnie Burmistrz 
zwr6cil siy 0 uwzglydnienie poprawki polegajqcych na zastqpieniu sl6w "komisje 
konkursowe skladajq" slowem "komisja konkursowa sklada" w § 10 i w § 11 "dokonujq 
komisje konkursowe, kt6re kierujq" slowami "dokonuje komisja konkursowa, kt6ra kieruje 
siy" 

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty 
w Druku nr 458 wraz z poprawkq radnego Grzegorza Chwiloca - Filoca polegajqcej na 
dodaniu po ust. 2 slowa " kandydatem na czlonka Komisji Konkursowej moze zostac kaZdy 
przedstawiciel organizacji majqcy siedziby na terenie Miasta lub dzialajqcy na rzecz jej 
mieszkanc6w pod warunkiem, ze organizacja, kt6rq reprezentuje nie bydzie brala udzialu w 
konkursie." Oraz "komunikat zapraszajqcy do zglaszania kandydat6w na czlonka komisji 
konkursowej oglasza siy na stronie internetowej miasta Marki." 

W tym punkcie porzqdku obrad dyskusja nie zostala podjyta. 

Przewodniczqcy Rady Marcin Piotrowski zarzqdzil glosowanie w sprawie podjycia uchwaly 
w sprawie przyjycia programu wsp61pracy miasta Marki w 2014 roku z organizacjami 
pozarzqdowymi i podmiotami, 0 kt6rych mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 
roku 0 dzialalnosci pozytku publicznego i 0 wolontariacie (Druk nr 458) wraz z poprawkami. 

Glosowanie 
za podjyciem uchwaly - 15 
przeciw- 0 
wstrzymujqcych siy - 4 
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych. 

Uchwala zostala podjyta, otrzymala Nr XLVIII/383/2013 stanowi zalqcznik nr 18 do 
protokolu. 
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Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przyst;mienie 
miasta Marki do wspo.pracy w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w 
Warszawskim Obszarze Funkcjonalnym i zawarcie porozumienia pomiedzy miastem 
Marki a m. st. Warszawa pozostalymi gminami Warszawskiego Obszaru 
Funkcjonalnego (Druk nr 471). 

Projekt uchwaly z opini'}. prawn'}. stanowi zal'}.cznik nr 19 do protokolu. 

Bunnistrz Janusz Werczyllski zaprezentowal projekt uchwaly. 
Uzasadnienie stanowi zal'}.cznik nr 20 do protokolu. 
Bunnistrz odczytal rowniez wykaz projektow zaproponowanych przez Miasto Marki; 
Wykaz projektow stanowi zal'}.cznik nr 21 do protokolu. 

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty 
w Druku nr 471. 

W dyskusji glos zabrali radni: Dariusz Pietrucha, Agnieszka Luzynska, Grzegorz Chwiloc -
Filoc oraz Bunnistrz Janusz Werczynski. 

Wiceprzewodnicz'}.ca Rady Agnieszka Luzynska zarz'}.dzila glosowanie w sprawie podj((cia 
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przyst'}.pienie miasta Marki do wspolpracy w ramach 
Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w Warszawskim Obszarze Funkcjonalnym 
i zawarcie porozumienia pomi((dzy miastem Marki a m. st. Warszawa i pozostalymi gminami 
Warszawskiego Obszaru Funkcjonalnego (Druk nr 471). 

Glosowanie 
za podj((ciem uchwaly - 14 
przeciw-l 
wstrzymuj'}.cych si(( - 3 
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych. 

Uchwala zostala podj((ta, otrzymala Nr XLVIIII384/2013 stanowi zal'}.cznik ill 22 do 
protokolu. 

Pkt 15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przyst;mienie 
Gminy Miasta Marki do Lokalnej Organizacji Turystycznej "Cud nad Wis ... - 1920" 
(Druk nr 437). 

Projekt uchwaly z opini'}. prawn'}. stanowi zal'}.cznik nr 23 do protokolu. 

Bunnistrz Janusz Werczynski omowil projekt uchwaly. 
Uzasadnienie stanowi zal'}.cznik nr 24 do protokolu. 

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu negatywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty 
w Druku nr 437. 

W tym punkcie porz'}.dku obrad dyskusja nie zostala podj((ta. 

10 



Wiceprzewodnicz'lca Rady Agnieszka Luzynska zarz'ldzila glosowanie w sprawie podjycia 
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przyst'lpienie Grniny Miasta Marki do Lokalnej 
Organizacji Turystycznej "Cud nad Wisl'l- 1920" (Druk nr 437). 

Glosowanie 
za podjyciem uchwaly - 0 
przeciw- 8 
wstrzymuj'lcych siy - 10 
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych. 

Uchwala nie zostala podjyta. 

Pkt 16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie 
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk 
nr 469). 

Projekt uchwaly z opini'l prawn'l stanowi zal'lcznik nr 25 do protokolu. 

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly w sprawie nabycia 
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej: dzialki nr ewid. 96/1, 96/3 , 96/5 0 I'lcznej pow. 
245 m2

, w obrybie 5-12 przy ul. Szpitalnej. 

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty 
w Druku nr 469. 

W tym punkcie porz'ldku obrad dyskusja nie zostala podjyta. 

Wiceprzewodnicz'lca Rady Agnieszka Luzynska zarz'ldzila glosowanie w sprawie podjycia 
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci 
gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 469). 

Glosowanie 
za podjyciem uchwaly - 15 
przeciw- 0 
wstrzymuj'lcych siy - 2 
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych. 

Uchwala zostala podjyta, otrzymala Nr XLVIIII385/2013 stanowi zal'lcznik nr 26 do 
protokolu. 

Pkt 17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierZawy gruntu stanowiacego 
mienie komunalne (Druk nr 467). 

Projekt uchwaly z opini'l prawn'l stanowi zal'lcznik nr 27 do protokolu. 

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy kolejnej umowy 
dzierzawy niezabudowanej nieruchomosci gruntowej polozonej w Markach przy 
ul. Wisniowej stanowi'lcej czysc dzialki nr ewid. 248/2 z obrybu 4 -04 0 pow. 95 m2

. 
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Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty 
w Druku nr 467. 

Burmistrz Janusz Werczynski odpowiedzial na pytanie radnego Grzegorza Chwiloca - Filoca. 

Wiceprzewodnicz,!ca Rady Agnieszka Luzynska zarz,!dzila glosowanie w sprawie podjycia 
uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowi,!cego mienie komunalne (Druk nr 467). 

Glosowanie 
za podjyciem uchwaly - 10 
przeciw- 0 
wstrzymuj,!cych siy - 7 
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych. 

Uchwala zostala podjyta, otrzymala Nr XLVIII/38612013 stanowi zal,!cznik nr 28 do 
protokolu. 

Pkt 18. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc 
Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 468). 

Projekt uchwaly z opini,! prawn,! stano wi zal,!cznik nr 29 do protokolu. 

Przewodnicz,!cy Komisji Rewizyjnej Michal Jaroch odczytal projekt uchwaly warz z 
uzasadnieniem, w kt6rym uznano, ze przedmiot skargi jest zasadny, jednak z uwagi na 
okolicznosci, dalsze postypowanie zostalo zaniechane. 

W dyskusji glos zabrali radni: Michal Jaroch, Dariusz Pietrucha oraz Burmistrz Janusz 
Werczynski. 

Wiceprzewodnicz,!ca Rady Agnieszka Luzynska zarz,!dzila glosowanie w sprawie podjycia 
uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 
468). 

Glosowanie 
za podjyciem uchwaly - 10 
przeciw- 0 
wstrzymuj,!cych siy - 6 
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych. 

Uchwala zostala podjyta, otrzymala Nr XLVIII/387/2013 1 stano wi zal,!cznik nr 30 do 
protokolu. 

Pkt 19. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc 
Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 470). 

Projekt uchwaly z opini,! prawn'! stano wi zal,!cznik nr 31 do protokolu. 

Przewodnicz,!cy Komisji Rewizyjnej Michal Jaroch odczytal projekt uchwaly warz z 
uzasadnieniem, w kt6rym uznano skargy za bezzasadn'!. 
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W tym punkcie porz'!dku obrad dyskusja nie zostala podjyta. 

Wiceprzewodnicz'!ca Rady Agnieszka Luzynska zarz,!dzila glosowanie w sprawie podjycia 
uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 
470). 

Glosowanie 
za podjyciem uchwaly - 12 
przeciw- 0 
wstrzymuj'!cych siy - 3 
W trakcie glosowania obecnych bylo 15. radnych. 

Uchwala zostala podjyta, otrzymala Nr XLVIIII388/2013 stanowi zal,!cznik nr 32 do 
protokolu. 

Pkt 20. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie wplynyla zadna interpelacja. 

Pkt 21. Sprawy rozne. 

!:.Burmistrz Janusz Werczyiiski udzielil odpowiedzi na pytania radnych dotycz'!ce: 
- chodnika i sygnalizacji swietlnej na ul. Bandurskiego - Pawel Pniewski; 
- wyceny boiska przy Zespole Szk6l Nr 2 - Agnieszka Luzynska; 
- skrytu w prawo z ul. Sosnowej w ul. PIlsudskiego, braku miejsc w swietlicach szkolnych-
Arkadiusz Werelich; 
- interwencji mieszkanki ul. Malachowskiego - Maria Przybysz - Piwko; 
- wydatk6w niewygasaj,!cych (Wydzialu Ochrony Srodowiska i rob6t na ul. Szkolnej) -
Michal J aroch; 
- slupk6w na krawydzi ulicy Srodkowej (w okolicy sklepu) - Dariusz Pietrucha; 
- prog6w zwalniaj'!cych na ul. Braci Briggs6w, budowy monitoringu na ul. Katowickiej, 
plan6w budowy ronda na skrzyzowaniu ulic: Ok61nej i Slonecznej - Radoslaw Dec; 
- budowy monitoringu na ul. Katowickiej - Danuta Stefaniak; 

2.Radny Pawel Pniewski poinformowal, ze kolejna edycja Konkursu Wiedzy 0 Unii 
Europejskiej odbydzie siy na pocz'!tku przyszlego roku. 

3.Radny Jacek Orych zaprosil na XIV DruZynowy Tumiej w Tenisie Stolowym 0 Puchar 
Przewodnicz,!cego Mareckiego Stowarzyszenia Gospodarczego pod patronatem Burmistrza 
Miasta Marki, kt6ry odbydzie siy w dniu 7 grudnia 2013 roku 0 godzinie 900 w Zespole Szk61 
nr 2 w Markach. 

4.Radna Danuta Stefaniak, w imieniu Burmistrz Miasta Marki oraz radnych Wsp61noty 
Samorz'!dowej zaprosila na imprezy Mikolajkow,!, kt6ra odbydzie siy w dniu 6 grudnia 2013 
roku 0 godz. 1800 przy Szkole Podstawowej nr 2 w Markach. 

5.Radna Urszula Paszkiewicz, w imieniu Uczniowskiego Klubu Sportowego zaprosila na XX 
Mistrzostwa Marek w szachach 0 puchar Burmistrza Miasta Marki, kt6re odbyd,! siy w dniu 
7 grudnia 2013 roku w Zespole Szk6l nr 2 w Markach. 
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6. Wiceprzewodnicz'!ca Rady Agnieszka Luzyllska przedstawila nastypuj,!ce pisma: 
• informacjy 0 posiedzeniu Kolegium RIO w dniu 5.11.2013, podczas kt6rego 

rozpatrywana bydzie Uchwala Nr XLII/32512013 Rady Miasta Marki z dnia 12 
czerwca 2013 roku w sprawie zmiany uchwaly Nr XXXVIIII296/2013 Rady Miasta 
Marki z dnia 27 marca 2013 roku w sprawie zrniany uchwaly Nr XXXVI128112013 
Rady Miasta Marki z dnia 6 lutego 2013 roku w sprawie ustalenia terminu, 
cZystotliwosci i trybu uiszczania oplat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
(kopia pisma stanowi zal'!cznik nr 33 do protokolu); 

• Uchwaly Nr 22.400.2013 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z 
dnia 22 paidziemika 2013 roku w sprawie orzeczenia niewamosci w czysci Uchwaly 
Nr XLVI/35812013 Rady Miasta Marki z dnia 25 wrzesnia 2013 roku w sprawie 
zmiany Uchwaly Nr XXXVII282/2013 Rady Miasta Marki z dnia 6 lutego 2013 roku 
w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 0 wysokosci oplaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi skladanej przez wlasciciela nieruchomosci (kopia pisma 
stano wi zal,!cznik nr 34 do protokolu); 

• Uchwaly Nr 23.404.2013 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z 
dnia 5 listopada 2013 roku w sprawie Uchwaly Nr XLIII325/2013 Rady Miasta Marki 
z dnia 12 czerwca 2013 roku w sprawie zmiany uchwaly Nr XXXVIIII29612013 Rady 
Miasta Marki z dnia 27 marca 2013 roku w sprawie zmiany uchwaly Nr 
XXXVIl28112013 Rady Miasta Marki z dnia 6 lute go 2013 roku w sprawie ustalenia 
terminu, cZystotliwosci i trybu uiszczania oplat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi (kopia pisma stano wi zal'!cznik nr 35 do protokolu); 

• mieszkanc6w ul. Dzikiej w Markach w sprawie utwardzenia tej ulicy (kopia pisma 
oraz odpowiedz udzielona przez Burmistrza stanowi zal,!cznik nr 36 do protokolu); 

• w sprawie przekazania przez Burmistrza, informacji 0 stanie realizacji zadan 
oswiatowych Miasta Marki w roku szkolnym 201212013 (kopia pisma stanowi 
zal,!cznik nr 37 do protokolu); 

• pana Zbigniewa Dola dotycz'!ce biez'!cych problem6w miasta - pismo skierowane 
zostalo do Komisji Budzetowo - Gospodarczej (kopia pi sma stanowi zal,!cznik nr 38 
do protokolu); 

• pana lana Dziubak dotycz'!ce przepompowni przy ul. Grunwaldzkiej pismo 
skierowane zostalo do radnego Radoslawa Deca (kopia pisma stanowi zal,!cznik nr 39 
do protokolu); 

• Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki dotycz,!ce skargi pani Romany Nowak, w 
kt6rym Komisja informuje, ze "w zwi¥ku z brakiem mozliwosci prawnych 
wyjasnienia sprawy i zajycia jednoznacznego stanowiska, Komisja Rewizyjna 
odstypuje od zajycia stanowiska w sprawie i wnosi do Rady Miasta 0 zwr6cenie 
dokumentacji skargi Mazowieckiemu Kuratorowi Oswiaty." (kopia pi sma stanowi 
zal'!cznik nr 40 do protokolu); 

• pana Boguslawa D,!bkowskiego w sprawie nadania nazwy parkowi miejskiemu 
imienia lana Pawla II oraz ustawienia kilku glaz6w (5-7), na kt6rych mozna bydzie 
wykuc "cenne mysli, sentencje" Naszego Papieza (kopia pisma stano wi zal,!cznik nr 
41 do protokolu). 

Wiycej spraw nie zgloszono. 

Protokoly glosowan elektronicznych stano wi,! zal,!cznik nr 42 do protokolu. 
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Pkt 22. Zamkniecie posiedzenia. 

o godzinie 2030 Wiceprzewodnicz'!ca Rady Agnieszka Luzynska zamknyla XL VIII sesJy 
Rady Miasta Marki. 

protokolowala 
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